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 :השתתפו

 חברים:

  אש העירר -מר יעקב פרץ

 סגן ומ"מ ראש העיר -   עו"ד מימון טולדנו

 סגנית רה"ע -   עו"ד עדנה שטרניק

 חבר - מר אריה נחום

 חברה -  ברגר-עו"ד עטרה מירב

 חבר מועצת עיר  - ד סולומונוב עמנואל"עו

 חבר -   מר הרצל יהודה

 חבר -  מר אלקנה ויסנשטרן

 חבר -  מר אלי ניר

 חבר - מר ציון אסולין

 חברה - גב' רחל אסרף

 חברה -  שלם-גב' הילה רובין

 חבר - מר ניר יעקובי

 סגל:

 מנכ"ל העיריה - מר בני חזן

 היועצת המשפטית  -   עו"ד קרן רוזליס

 יועצת רה"ע למעמד האישה - גב' פרידה אורן

 תהמשפטי צתהיוע - סגל אילהעו"ד 
 מהנדס העיר  -   מר שמעון דניאל
 גזבר העירייה  -   מר רונן רוזנפלד
 מבקר העיריה -   מר אלישע שלם

 

 

  קרית אתאמן המניין ישיבת מועצת עיר 

 תשפ"ב  בשבט דכ" 26.1.22 ',ד ביום
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 :השתתפולא 
 סגן ראש העיר  - אריה מיזלסמר 
 בר מועצת העירח _ ברבי עופרמר 
 חבר מועצת עיר _ מועלם עופרמר 
 חבר מועצת עיר _ רואי דודמר 

 רשמה:
 עוזרת רה"ע -   גב' סימה הירשל

 על סדר היום:

 החלטות ועדת כספים:אישור  .1

 ₪.הסכומים באלפי  –תב"רים  1.1 

 פתיחת תב"ר שדרוג תאורת רחובות ושצ"פים גבעת רם עפ"י הפירוט: 1.1.1  

 תב"ר לאישור  מקורות מימון  

 733  משרד הפנים 

  37  קרנות הרשות  

  044   סה"כ : 

  פתיחת תב"ר שדרוג תאורה גבעת הרקפות עפ"י הפירוט: 1.1.3 

 תב"ר לאישור  מקורות מימון 

 044  משרד הפנים  

 04  קרנות הרשות  

 004   סה"כ :  
  פתיחת תב"ר שדרוג תאורה שכונת יוספטל עפ"י הפירוט: 1.1.7  

 תב"ר לאישור  מקורות מימון 

 044  משרד הפנים  
 73  קרנות הרשות  
 073   סה"כ :  

 עפ"י הפירוט: שיפוץ מרפ"ק פינסקר 3137הגדלת תב"ר  1.1.0  

 תב"ר לאישור הגדלה/הפחתה תב"ר לאישור מקורות מימון

 044  044 קרנות הרשות

 7,644 1,301 3,710 מפעל הפיס

 0,444 1,301 3,310  סה"כ :
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 עפ"י הפירוט: 3431סימוני כבישים  3743הגדלת תב"ר  1.1.3  

 תב"ר לאישור הגדלה/הפחתה תב"ר לאישור ימוןממקורות  

 1,334 334 1,444 הרשותקרנות 

 344  344 משרד התחבורה

 1,034 334 1,344 סה"כ :

  

 הגדלת תב"ר ציוד וריהוט בתי ספר עפ"י הפירוט: 1.1.6 

 תב"ר לאישור הגדלה/הפחתה תב"ר לאישור מקורות מימון

 3,444 3,444  קרנות הרשות

 3,444  3,444 מפעל הפיס

 0,444 3,444 3,444 סה"כ

 . 10.1.3433אישור החלטת ועדת התמיכות מיום  .3

 

 פרוטוקול

 

 ערב טוב לכולם1 אני שמח לפתוח את ישיבת מועצת העיר שמן המנין1  י. פרץ, רה"ע:

 

 אישור החלטות ועדת כספים: .1

 ₪.הסכומים באלפי  –תב"רים  1.1

 פתיחת תב"ר שדרוג תאורת רחובות ושצ"פים גבעת רם עפ"י הפירוט: 1.1.1

 תב"ר לאישור  מקורות מימון

 733  משרד הפנים

  37  קרנות הרשות

  044________סה"כ :

על סדר היום אישור החלטות ועדת הכספים1 תב"רים והסכומים הם  י. פרץ, רה"ע:
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פתיחת תב"ר שדרוג תאורת רחובות ושצ"פים גבעת רם עפ"י 1₪ באלפי 

סך 1₪ אלף  28הרשות קרנות 1₪ אלף  833משרד הפנים   הפירוט הבא:

 1₪ אלף  ..0הכל 

 

 פתיחת תב"ר שדרוג תאורה גבעת הרקפות עפ"י הפירוט: 1.1.3

 תב"ר לאישור  מקורות מימון

 044  משרד הפנים

 04  קרנות הרשות

 004 ________סה"כ :

שדרוג תאורה גבעת הרקפות עפ"י הפירוט הבא: משרד  פתיחת תב"ר י. פרץ, רה"ע:

 1₪ אלף  .03סך הכל 1₪ אלף  .3קרנות הרשות 1₪ אלף  ..0הפנים 

 

 פתיחת תב"ר שדרוג תאורה שכונת יוספטל עפ"י הפירוט: 1.1.7

 תב"ר לאישור  מקורות מימון

 044  משרד הפנים

 73  קרנות הרשות

 073 ________סה"כ :

תב"ר שדרוג תאורה שכונת יוספטל עפ"י הפירוט הבא: משרד פתיחת  י. פרץ, רה"ע:

 1₪אלף  083סך הכל 1₪ אלף  83קרנות הרשות 1₪ אלף  ..0הפנים 

 

 שיפוץ מרפ"ק פינסקר עפ"י הפירוט: 3137הגדלת תב"ר  1.1.0

 תב"ר לאישור  הגדלה/הפחתה תב"ר לאישור מקורות מימון

 044_______________________044 קרנות הרשות

 7,644_____________1,301   03,71 מפעל הפיס

 0,444_________  1,301   3,310   סה"כ :

 ..0הגדלת תב"ר שיפוץ מרפ"ק פינסקר עפ"י הפירוט: קרנות הרשות  י. פרץ, רה"ע:
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זה האולם בפינסקר שנמצא ליד בית הספר שחם1 מפעל הפיס 1₪ אלף 

 1₪  מיליון 10 סך הכל מיליון 8,2

 

 עפ"י הפירוט: 3431סימוני כבישים  3743הגדלת תב"ר  1.1.3

 תב"ר לאישור  הגדלה/הפחתה תב"ר לאישור מקורות מימון

 1,334___________334   1,444 קרנות הרשות

 344______________________344משרד התחבורה

 1,034______________334  1,344  סה"כ : 

 .23,.הגדלת תב"ר סימוני כבישים עפ"י הפירוט הבא: קרנות הרשות  י. פרץ, רה"ע:

 1₪  מיליון .03,.סך הכל 1₪ אלף  ..2משרד התחבורה 1₪  מיליון

 

 הגדלת תב"ר ציוד וריהוט בתי ספר עפ"י הפירוט: 1.1.6

 תב"ר לאישור  הגדלה/הפחתה תב"ר לאישור מקורות מימון

 3,444__________3,444_____________קרנות הרשות

 3,444________________________3,444 מפעל הפיס

 0,444__________3,444_______3,444   סה"כ :

הגדלת תב"ר ציוד וריהוט בתי ספר עפ"י הפירוט הבא: קרנות הרשות  רה"ע: י. פרץ,

 1₪  מיליון 0סך הכל 1₪  מיליון 2מפעל הפיס 1₪  מיליון 2

 מישהו מבקש להתייחס? טוב1 מי בעד?  

 אתה שאלת אם מישהו רוצה להתייחס? אני אשמח1 שלם:-ה. רובין

 אז רק רגע1 בבקשה1 י. פרץ, רה"ע:

אנחנו נשמח שתסביר על כל תב"ר ותב"ר1 לצערי גם הפעם אין הדמיות  :שלם-ה. רובין

שככה ממחישות לנו כדי שכולנו נהיה גאים בפרויקטים1 כמובן שאנחנו 

בעד פיתוח, אבל לצערי ככה אין שום הדמיה, שום פירוט ככה שנהיה 

גאים1 אז לפחות בעל פה, לא רק מספרים, נשמח ככה שתסביר לנו על 

 "ר מה בדיוק הולך להיות1כל תב"ר ותב
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טוב1 לפי כל התב"רים שציינתי אותם, אם היית מכירה את קרית אתא  י. פרץ, רה"ע:

 היטב אז היית יודעת,

אתה לא צריך להיות ציני, אתה פשוט יכול לדבר לגופו של ענין  שלם:-ה. רובין

ולהראות הדמיות ולעשות את העבודה1 אבל אפשר להיות ציני או 

 ולהיות רציני1להסביר לנו 

טוב1 אז כפי שהסברתי ההסבר הוא מספיק מפורט לגבי כל הדברים  י. פרץ, רה"ע:

שפירטנו אותם1 לגבי אולם פינסקר כמובן עובר שדרוג מהמסד עד 

הטפחות, מהטפחות ועד המסד שלו, אנחנו נוגעים בכל הפרטים כולל 

האקוסטיקה והתאורה ורצפת המשחקים, כמובן הספסלים 

ות וכל שאר הדברים באולם עצמו1 סימוני הכבישים הוא והטריבונ

ברור וגם ציוד לבתי ספר הוא דבר מאוד ברור1 מי בעד? פה אחד1 אני 

 מודה לכולם1 

 

 10.1.3433אישור החלטת ועדת התמיכות מיום  .3

1 אנחנו העברנו 31.122.אישור החלטת ועדת התמיכות מיום  2סעיף  י. פרץ, רה"ע:

 ועדת התמיכות1 יש מישהו שמבקש להתייחס? לכם את פרוטוקול

 אני אשמח להתייחס1 שלם:-ה. רובין

 בבקשה1 י. פרץ, רה"ע:

בעצם במה ששלחתם לא ראינו את כל מי ששלח את הבקשה  שלם:-ה. רובין

לתמיכות1 בתחושה שלנו מכבי קרית אתא וכל השותפות הזאת לא 

הכספים  ממש מצליחה, תושבים לא ממש מרגישים את המשמעות של

האלה ולכן אנחנו נשמח לשמוע אם אתה חושב שהשיתוף הזה הוא 

נכון ואם הכסף הולך בעצם למשהו שהוא לא ממש מספיק מדגיש שזה 

 שייך לקרית אתא ואת רמת השותפות הזאת1 

לגופים של אם לדעתך זה היה נכון לעשות את זה ואם אין מקום  

אחרים שיהיו בקרית כדורגל אחרים, כמו ביתר ועוד יפים וטובים 
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 אתא1

טוב1 מדובר בקבוצה עירונית קרית אתא שאיחדנו שתי קבוצות  י. פרץ, רה"ע:

עירוניות; בין עירוני קרית ביאליק המכונה צור שלום לבין עירוני 

קרית אתא שנתמכים במוסדות של עמותות כמו מכבי, הפועל כפי 

ית, לא שההתאחדות לכדורגל מנחה, אבל פה מדובר בקבוצה תחרות

כל הכסף שקבוצת עירוני מכבי קרית אתא לקבוצה התחרותית, מדובר 

 בכסף בחלק מאוד נכבד שנמצא בקבוצת הנוער, הנערים1 

יש עוד הרבה קבוצות תחרותיות של נערים ובוגרים אחרים ולכן גם  

אליצור מתנהגת כך, עמותה לקידום כדורעף ואליצור קרית אתא טניס 

ית אתא1 יש פה ענפים מאוד מאוד מצליחים שולחן ומועדון שחיה קר

 2בעד1 מי נגד? מי נמנע?  ..ועם הישגים מאוד מאוד טובים1 מי בעד? 

 נמנעים1 תודה רבה1 הישיבה נעולה1

 

 סוף הישיבה

 


